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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce 

Jednání číslo 10/2024 

Datum, čas 20.05. 2024 od 19:00 

Místo Hlásná Třebaň, budova Obecního úřadu 

Přítomni (6) 
Tomáš Snopek, Jan Valenta, Tomáš Hanč,, Jiří Krátký, Juraj Calaj, 
Jana Šváchová 

Omluveni (3) Martina Musilová, Michal Knor, Jan Marek 

Hosté (0)  

Zápis zapsal Tomáš Hanč 

Ověřovatelé zápisu Juraj Calaj, Jana Šváchová 

 
 

1 Zahájení 

1.1 Organizační opatření 
Návrh: Tomáš Snopek navrhl za zapisovatele Tomáše Hanče a za ověřovatele zápisu Juraje 
Calaje a Janu Šváchovou. 
 
Usnesení 24/10/1.1: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň volí za zapisovatele Tomáše Hanče a 
za ověřovatele Michala Knora  a Janu Šváchovou.  
 
Hlasování: Pro (6) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Jiří Krátký, Juraj Calaj, Jana 
Šváchová Proti (0), Zdržel se (0) 

1.2 Program zasedání 
Návrh: Starosta T. Snopek předložil návrh programu, který byl zveřejněn. Starosta navrhl 
doplnit do bodu “Různé” tyto body: „Věcná břemena“, „Nabídka antiviru“, „Žádost p. 
Hausdorf“ 
 
Program zasedání: 
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● Výzva k zahájení VŘ – Rozšíření ČOV 
● Výsledek VŘ – Studie proveditelnosti napojení vodního zdroje na vodovodní 

síť 
● Výstupy z výborů a komisí 
● Různé 

o Svazek Všelet 
o Věcná břemena 
o Nabídka antiviru 
o Žádost p. Hausdorf 

 
Usnesení 24/10/1.2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje navržený program 
zasedání. 
 
Hlasování: Pro (6) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Jiří Krátký, Juraj Calaj, Jana 
Šváchová Proti (0), Zdržel se (0) 
 

2 Výzva k zahájení VŘ – rozšíření ČOV 
Návrh: Zastupitelé připomínkovali připravenou zadávací dokumentaci pro výběrové řízení 
k zajištění projektové dokumentace na rozšíření ČOV. 
 
Usnesení 24/10/02: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje zadávací dokumentaci 
k výběrovému řízení k zajištění projektové dokumentace na rozšíření ČOV a pověřuje 
starostu jeho vypsáním. Parametry výběrového řízení: 

- Předpokládaná cena: 800 000 Kč 
- Požadované reference: jedna referenční zakázka za min. 800 000 Kč v posledních  

3 letech 
 
Hlasování: Pro (6) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Jiří Krátký, Juraj Calaj, Jana 
Šváchová Proti (0), Zdržel se (0) 
 

3 Výsledek VŘ – studie proveditelnosti napojení 
vodního zdroje na vodovodní síť 

Návrh: Starosta informoval zastupitele o výsledcích VŘ k akci „Studie proveditelnosti napojení 
vodního zdroje na vodovodní síť“. 
 
Otevírání obálek proběhlo dne 15. 5. ve 12:05. Celkem byly odevzdány 3 nabídky: 
 

- Servis ISA s.r.o. – s cenou 107 085 Kč s DPH 
- PRO VODU s.r.o. – s cenou 81 070 Kč s DPH 
- NP PROJEKTIS s.r.o. s cenou 116 039 Kč s DPH 

 
Komise pro otevírání obálek a hodnotící komise zasedala ve složení: Tomáš Snopek, Jana 
Pecharová, Kateřina Smoterová. 
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Nabídka společnosti PRO VODU s.r.o.,, která nabídla nejnižší cenu, splnila všechny potřebné 
náležitosti. S ohledem na to, že je jediným kritériem pro výběr dodavatele, byla nejnižší 
nabídková cena, doporučuje hodnotící komise zastupitelstvu vybrat ke spolupráci společnosti 
PRO VODU s.r.o. 
 
Usnesení 24/10/03: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje jako vítěze výběrového 
řízení k akci „ Studie proveditelnosti napojení vodního zdroje na vodovodní síť „ společnosti 
PRO VODU s.r.o. s nejnižší nabídkovou cenou 81 070 Kč s DPH a pověřuje starostu podpisem 
smlouvy o dílo. 
 
Hlasování: Pro (6) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Jiří Krátký, Juraj Calaj, Jana 
Šváchová Proti (0), Zdržel se (0) 
 
 

4 Výstupy z výborů a komisí 
 
Stavební výbor 
Stavební výbor se zaměřil na likvidaci dešťových vod v ulici Formanská. Jeho členové se sešli 
přímo na místě, prošli si danou lokalitu a navrhli možnosti řešení tohoto problému. Mezi 
diskutovanými možnostmi byly různé systémy odvádění vody a řešení pro zadržování a 
vsakovací vody. Jan Valenta byl pověřen zpracovat – zkreslit navrhovaná řešení, aby byla 
jasně prezentovatelná pro další kroky a schválení. 
 
Finanční výbor 
Finanční výbor informoval o připravované kontrole Mateřské školy Hlásná Třebaň. Kontrola 
bude zaměřena na hospodaření a finanční operace školy. Za finanční výbor se kontroly 
zúčastní Tomáš Hanč, Gabriela Dušková a Petr Musial, kontrolní výbor výbor pak bude 
zastupovat Jan Marek. 
Tomáš Hanč informoval zastupitelstvo o jednání s firmou WFlow, která by mohla pomoci 
zautomatizovat schvalování vydaných a přijatých faktur, účetních dokladů, s evidencí nabídek 
apod. WFlow nyní zjišťujě možnosti napojení na obecní účetní software MUNIS. Tomáš Hanč 
a Tomáš Snopek se zároveň tento čtvrtek mají potkat i se zástupci firmy MUNIS a zjistit 
obdobné možnosti  současného systému. 
 
Okrašlovací komise 
Komise na posledním jednání řešila následující body: 

1. Úprava průchodu kolem řeky Na Plovárně 
Vysekání a úprava cesty tak, aby zde pohodlně projel kočárek a to jak směrem k ulici 
Na Plovárně, tak i směrem dolů k řece. Vyčištění zajistí obecní pracovníci. 

2. Dotace AOPK – Ulice Kytlinská 
V žádosti o dotaci jsme plánovali výsadbu v ulici Kytlinská. Vzhledem k tomu, že 
momentálně nevíme, jak bude ulici do budoucna vypadat (nemáme projekt na 
obnovu), nebudeme na tomto místě výsadbu realizovat.  

3. Obnova pěšiny od ulice V Úvozu ke kapličce (Výklenková kaple) 
Komise diskutovala, zdali je vhodné pokračovat ve výsadbě ovocných stromů typu 
třešně, jabloně, hrušně apod., které jsou velmi náchylné, a jejich údržba se neobejde 



 

4 
Podklady k zasedání zastupitelstva obce  
 

bez pravidelného stříhání a postřikování. Závěr je, že se pokusíme s agenturou Sázíme 
stromy domluvit výsadbu Jeřábu Ptačího (jeřabiny moravské, sladkoplodé). Jako obec 
jsme ochotni se na pořízení stromů finančně podílet. 

4. Dokončit úpravu prostranství na rohu ulice Mořinská a Trubská 
Komise se domluvila na rozšíření úprav prostranství na rohu ulice Mořinská a Trubská 
(kolem lípy a před domem). Jakub Porsch zde dokončí výsadbu tak, aby navazovala na 
okolní ulice. Tomáš Snopek pak zajistí výrobu lavičky ve tvaru půlkruhu, nebo třetiny 
kruhu, která bude umístěna pod lípou. Zároveň dojde k posunutí značky za parkovací 
stání. 

 
Komise pro komunikaci 
Komise řešila následující body: 

1. Změnu podmínek Trello - bylo nutné přenastavit pracovní prostory, uživatele a 
nástěnky dle nových licenčních podmínek softwaru. 

2. Komunikace územního plánu - jakým způsobem a v jakých kanálech budeme 
prezentovat nový územní plán. 

 
Sociální výbor 
Jana Šváchová informovala o prvním setkání seniorů. Setkání se zúčastnilo cca 11 žen, bohužel 
žádní muži. Pro účastníky bylo připraveno drobné občerstvení. Účastníkům byli požádáni o 
vyplnění dotazníku, jehož účelem je zjistit potřeby seniorů. Obdobná setkání plánuje soc. 
výbor cca jednou za dva měsíce. 

 

5 Různé 

5.1 Schůzka Všelet 
Starosta informoval o schůzce Letů, Všenor a Hlásné Třebaně o možnosti vytvořit svazkovou 
školu. Všenory na schůzce informovaly, že do svazku nechtějí vstoupit. V tuto chvíli se tedy 
jedná pouze o svazku obcí Lety a Hlásné Třebaně. Zastupitelé diskutovali o možnostech 
výstavby prvního stupně v Hlásné Třebani a navýšení kapacity na druhém stupni  pro děti z 
Třebaně (Řevnice, Lety). 
 
Usnesení 24/10/5.1: Zastupitelstvo obce pověřuje starostu dalším jednáním o svazku a 
zároveň jednáním se ZŠ Řevnice o plánované výstavbě školy a zpřesnění výdajů na rozšíření 
školy. 
 
Hlasování: Pro (6) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Jiří Krátký, Juraj Calaj, Jana 
Šváchová Proti (0), Zdržel se (0) 

5.2 Věcná břemena 
Návrh: Zastupitelé projednali konečnou smlouvu o věcném břemeni s ČEZ Distribuce a.s. 
zastoupenou společností ENEREGON Grid, s.r.o. ke elektropřípojce na pozemku parc.č. 241. 
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Usnesení 24/10/5.2: Zastupitelstvo obce schvaluje věcné břemeno pro firmu ČEZ Distribuce 
a.s. na pozemku parc. číslo 241. 
 
Hlasování: Pro (6) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Jiří Krátký, Juraj Calaj, Jana 
Šváchová Proti (0), Zdržel se (0) 

5.3 Nabídka na zajištění antivirové ochrany 
Návrh: Zastupitelstvo projednalo předloženou nabídku na zajištění antivirové ochrany 
Bitdefender od společnosti M_COM. 
 
Usnesení 24/10/5.3: Zastupitelstvo obce zamítá předloženou nabídku na zajištění antivirové 
ochrany Bitdefender od společnosti M_COM. 
 
Hlasování: Pro (6) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Jiří Krátký, Juraj Calaj, Jana 
Šváchová Proti (0), Zdržel se (0) 

5.4 Žádost p. Hausdorf 
Návrh: Zastupitelstvo projednalo žádost p. Hausdorfa, který žádal o instalaci dopravní značky 
omezující rychlost v ulici Trubská. Zastupitelé se shodli na tom, že investice do takového 
návrhu by pravděpodobně nevedla ke změně chování řidičů. 
 
Usnesení 24/10/5.3: Zastupitelstvo obce zamítá žádost pana Hausdorfa. 
 
Hlasování: Pro (6) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Jiří Krátký, Juraj Calaj, Jana 
Šváchová Proti (0), Zdržel se (0) 
 
 
 

Příští jednání zastupitelstva 
Jednání číslo 11/2024 

Datum, čas 3. 6. 2024 

Místo Obecní úřad Hlásná Třebaň 

Zapisovatel Jana Šváchová 
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Ověřovatelé  Juraj Calaj ……….……….………. dne ……….……….………. 

 Jana Šváchová ……….……….………. dne ……….……….………. 

Starosta Tomáš Snopek ……….……….………. dne ……….……….………. 

 


